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Ärende 10: Genomför äldreomsorgslyftet i Huddinge 

kommun – svar på motion väckt av Sara Heelge Vikmång (S) 

och Margareta Vikgren (S) 

 
Vänsterpartiet välkomnar att Huddinge kommun sökt och fått stöd från 
äldreomsorgslyftet. Det är dock viktigt att dessa pengar används rätt och 
att informationen om hur de ska sökas är tydlig och enkel att hitta. I 
tjänsteutlåtandet kan vi läsa att det hittills endast är en privat aktör som 
har ansökt om att få ta del av äldreomsorgslyftet. Vi menar att kommunen 
måste göra mer för att det inte ska finnas ett stort gap mellan kommunens 
egna verksamheter och privat äldreomsorg. Äldreomsorgslyftet ska bidra 
till kompetensutveckling och fler heltider. De anställdas arbetsmiljö och 
förutsättningarna till fortbildning inom både äldreomsorgen, men även 
hemtjänsten ska vara något som vi alla arbetar för i vår kommun. 
 
Vänsterpartiet har även tillsammans med Moderaterna och 
Kristdemokraterna kommit överens om en omfattande satsning på 
äldreomsorgen. Under innevarande år planerar vi att satsa 4,35 miljarder 
kronor totalt och därefter 3,9 miljarder årligen under 2022 och 2023. 
Pengarna ska gå till fler heltider inom äldreomsorgen, bättre möjligheter till 
vidareutbildning för undersköterskor, fler sjuksköterskor inom särskilt 
boende och förbättrad läkarkompetens inom äldreomsorgen. Ännu så 
länge är det oklart hur pengarna kommer att fördelas, men vi hoppas att 
Huddinge kommun kommer ta del även av denna viktiga satsning. 
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